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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 299 din data de 11.03.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 15 consilieri locali. Absentează Murariu George 
– Bogdan, Sandu Ioan – Sergiu, Stoica Cozmin și Mateiciuc Silviu – Nicolae. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Bună ziua.  Mulțumesc că v-ați 
făcut timp să participați la o ședința extraordinară a Consiliului Local, pe luna martie.  
Suplimentez prdinea de zi cu proiectul privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli. 

 Se supune la vot ordinea de zi în totalitate, respectiv: 
             1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului solicitantilor privind 
finantarea nerambursabila din fonduri publice a proiectelor sportive pentru anul 
2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             2. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil din domeniul public al 
Municipiului Fălticeni, județul Suceava, în domeniul privat al acestuia, în vederea 
demolării - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             3. Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 15 voturi 
„pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea Ghidului solicitantilor privind finantarea nerambursabila din 
fonduri publice a proiectelor sportive pentru anul 2024- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După cum știți, în bugetul  de 
venituri și cheltuieli al anului 2024, am aprobat o sumă de bani  pentru finanțare,  în 
temeiul Legii 350/2005,  a structurilor sportive care derulează activități pe teritoriul 
României, și sunt cele aflate pe raza Municipiului Fălticeni. Având în vedere că marea 
majoritate a competițiilor au început, sau dacă nu au început, sportivii se pregătesc a 
participa la competiții, este absolut urgent de a aproba acest  ghid al solicitanților, pentru 
a asigura baza  materială și financiară pentru a îndeplini  atât condițiile de antrenament, 
cât și a competițiilor sportive. De asta am insistat să punem acest proiect la 
extraordinară, să câștigăm timp și să oferim tuturor sportivilor de pe raza municipiului 
Fălticeni  posibilitatea  de a-și  îndeplini criteriile de performanță, pentru care vor depune 
proiecte, pentru a fi finanțate din fonduri publice. Acesta este caracterul urgent, pentru 
care am solicitat introducerea pe ordinea de zi în aceasta ședință extraordinară. Mai 
câștigăm ceva timp, cam două săptămâni, care sunt absolut vitale, pentru derularea 
activităților fizice. 



 D-nul consilier local, dr. Ilie  Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița - Claudia – secretarcomisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. Dl. 
cons. local, prof. Darabă Iulian – Cezar nu a participat la dezbateri și nu și-a exercitat 
dreptul de vot. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  trecerea unui imobil din domeniul public al Municipiului Fălticeni, județul 
Suceava, în domeniul privat al acestuia, în vederea demolării  construcției și 
eliberării terenului pentru realizarea obiectivului de investiție ”construire și dotare 
Centru  de zi de asistență și recuperare   pentru persoanele vârstnice în Municipiul 
Fălticeni, județul Suceava”, finanțat  prin Planul Național  de Redresare și 
Reziliență al Romaniei, Componenta 13 - REFORME SOCIALE - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Am mai vorbit de acest 
proiect, avem deja finanțare semnată prin PNRR. Este un proiect câștigător. Va trebui să 
parcurgem mai mulți pași. Primul pas este eliberarea terenului, pe amplasamentul pe 
care va fi construit acest Centru de zi de asistență și recuperare pentru persoanele 
vârstnice în Municipiul Fălticeni. Cum am zis, un proiect finanțat prin PNRR, prin urmare 
se impune votul consiliului local pentru trecerea imobilului din domeniul public în 
domeniul privat. Nu putem demola din domeniul public, putem demola doar din domeniul 
privat. Scopul este menționat atât în titlu, cât și în anexele proiectului de hotărâre, adică 
”construire și dotare Centru de zi de asistență și recuperare  pentru persoanele vârstnice 
în Municipiul Fălticeni”. Revenind, e vorba de școala care nu mai funcționează demult, de 
vreo 10-15 ani, în Cartierul Țarna Mare, pe strada Spicului. Asta este clădirea pe care o 
vom demola, iar terenul care este, va fi pus la dispoziția întregului proiect de investiții. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița - Claudia – secretarcomisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
15 voturi „pentru”. 



   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2024 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vom mai avea un proiect 
similar la ședința ordinară. Acum am pus doar câteva, care sunt urgente. După cum 
vedeți, cele urgente sunt cele de la unitățile de învățământ, ca să poată să își plătească 
facturile curente și să nu înregistreze restanțe.  Alocăm de la bugetul local 106.260 lei 
repartizați astfel: Colegiul ”Nicu Gane” -  69.560 lei, Școala Cuza – 14.200 lei, Școala 
Ciurea – 22.500 lei, iar  o parte din  școli au solicitat virări de credite. Nu le mai dăm bani 
în plus, doar virează de la un capitol bugetar la altul, astfel încât la finalul trimestrului să 
nu avem nici o factură restantă. Cu toate că a fost o iarnă relativ blândă, facturile au fost 
peste așteptări, la curent și la gaz. Am avut o discuție individuală, ca să zic așa prin 
intermediul meu, cât și prin intermediul colegilor din consiliile de administrație, și vom 
avea o discuție cu școlile ca să realizeze economii semnificative, fără să afecteze 
procesul de învățământ.  Am trecut prin unitățile de învățământ, unde geamurile erau 
deschise și caloriferele la 80 grade. Ore nu mai erau de 2 zile, dar toate luminile erau 
aprinse. Vom avea și discuția asta, dar țin să va aduc la cunoștință. Nu afectăm procesul 
de învățământ, dar nu mai trebuie să facem risipă. În trimestrul I deja punem 100 mii de 
la bugetul local, mulți bani, în condițiile în care iarna a fost destul de rezonabilă. Nu au 
fost temperaturi negative mari, deci se impune puțină responsabilitate. Vom avea discuții 
cu toții, să se înțeleagă că irosim bani inutil. Partea bună e că îi avem, partea rea e că 
risipa este peste așteptările noastre. Și îmi asum ceea ce spun. Prin urmare, aprobăm de 
data aceasta dar managerii de instituții de învățământ trebuie să își asume. Consiliul 
Local poate suplimenta în condiții justificate. Îi voi pune să justifice.  
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița - Claudia – secretarcomisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Ședința ordinară va avea loc  în 
incinta Bibliotecii, pe data de 28 martie la ora 15. Materialele le veți primi ca și până 
acum, în termen legal, pe mail. Dumneavoastră, dacă aveți  întrebări, neclarități, sugestii, 
propuneri.... Vă mulțumesc. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. D-na 
cons. local, prof. Corbu Luminița- Claudia nu-și exercită dreptul de vot. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

            PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
  Consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru                 Jr. Mihaela Busuioc 


